Mám se dobře.
Jmenuju se Martin.
Dívám se na film.
Sprchuju se.


Půlnoc. = midnight

02:00:.
07:00:.
18:00:.
20:00:.
15:00:.
11:00:.
03:00:.
10:00:.
06:00:.
24:00:.
14:00:.
21:00:.
12:00:.
04:00
23:00
05:00
08:00
16:00
22:00
19:00
01:00
13:00
17:00
Je 10 hodin.
Počkej 10 minut..
Vstávám v 6 hodin = I wake up at 6.
Vstávám 6 hodin = it takes me 6 hrs to wake up.
Studuju SE.
Studuju medicínu.

V kolik hodin vstáváš?
Vstávám v šest hodin.
V kolik hodin jdeš spát? Go to sleep
jdu spát ve dvanáct hodin
jdu spát o půlnoci			půlnok
V kolik hodin jdeš do školy?
V kolik hodin jdeš do baru?
Jdu do baru v deset hodin


Co děláš v 10 hodin?
V deset hodin sportuju.
A co děláš v 11 hodin? 
V jedenáct hodin taky sportuju.

Hraju = I play.
Hraju fotbal / karty / šachy

V kolik hodin SE uvidíme?
Uvidíme se v 10 hodin. / zítra

Cestuju = I travel
Čtu
Piju pivo
Pivuju
Tancuju × tankuju
Běžet – běžím
Běhat – běhám
sportuju
Rád sportuju =  sportuju 
Nerad sportuju = nesportuju rád.
Piješ ráda pivo?
Piju ráda pivo. 
Jíš ráda chleba?
Jím ráda chleba.				Chlév
Snídáš ráda?
Ano, snídám ráda.

1: Co rád/a děláš?
2: Ráda piju pivo.
1 (>3): [name] pije pivo.


Martin je knedlík. is
Martin jí knedlík. : eats

Dívat se na film.
Dívám se na film.
Rád/a se dívám na film.
Dívám se ráda na film.
Na film se dívám ráda.

Co rádi děláte? What do you (plural) like to do?
StudujeME rádi.			| Rádi studujou.
SnídáME.					Rádi snídají.
Kouříme rádi.			Rádi kouří.

To nic není. = that´s nothing. 
(To je hovno = that´s shit)


Rádi nakupujeME.
nakupujeME
Lyžujeme.						Luxujeme.
lux.

Co dělá tvůj otec?
Můj otec je doktor.

Co dělá rád tvůj otec?
Můj otec rád pije čaj.

Co dělá ráda tvoje matka?
Moje matka ráda nakupuje.

Jíst, jím: to eat
Já jím, ty jíš, on jí.			Žije: he lives
								ŽERE: HE EATS IT LIKE ANIMAL

J. L. Borges 

Plavat *, plavu/plaveš/plave
